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PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE 
GENER DE 2024

PRECS

1.  Servidors de mail. Des dels serveis informàtics de l’ajuntament s’ha 
avisat  d’un  canvi  en  els  servidors  de  mail.  Demanem  al  govern  que 
s’asseguri  que  els  nous  servidors  compleixen  la  normativa  europea  de 
protecció de dades i que es realitzin còpies de seguretat.

2. Aparcament sortida Joan Maragall entorn del Xifré. Cada cop veiem 
que hi ha més cotxes aparcats a l’entorn del Xifré i proper a una porta 
d’accés al  Joan Maragall.  Voldríem que el  govern establís unes normes 
clares per a evitar que al final tot l’entorn es converteixi en un aparcament 
i dificulti i posi en risc l’accés escolar.

3.  Contenidors. Ens diuen vilatans que els contenidors del carrer Pineda 
fa temps que no es netegen. Podrien planificar la neteja dels contenidors 
tal com s’ha fet en altres indrets?

PREGUNTES

1. Represa obres Clarisses. Ens pot explicar el govern a quins acords s’ha 
arribat amb l’empresa constructora de la futura biblioteca a les Clarisses? 
Quina és la nova data de finalització de les obres?

2. Canalització Bareu.  En data 9 de gener es publica al web municipal 
una  trobada  entre  el  Govern  municipal  i  representants  de  l’Agència 
Catalana de l’Aigua (ACA). Es diu que s’ha tractat sobre el finançament, 
l’execució de l’obra i  les  seves afectacions i  també que l’ACA es farà 
arribar a l’Ajuntament una planificació sobre les feines i el calendari. Ens 
pot dir el govern si ja ha arribat la planificació i en cas afirmatiu quina és? 
Altrament també preguntem pel finançament i si hi ha cap tipus de canvi 
en el mateix.
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3. Nit de Naps. Ens pot fer el govern la valoració de com va anar la nit de 
naps?

4. Recepció urbanitzacions. Al web municipal surt la noticia d’una reunió 
amb Urbanisme de la Generalitat per a encarar la recepció pendent de les 
urbanitzacions. Es diu que el govern va exposar un Pla per recepcionar les 
urbanitzacions de Canalies, El Cònsol, Les Carolines, Vilaplana, Les Roses 
i El Portinyol. Ens pot explicar i fer arribar a mans dels grups municipals 
aquest Pla?

5.  Policia  local  i  jutjats.  Ens  pot  dir  el  govern  com  afecta  pel 
funcionament  de  la  policia  local  el  fet  d’haver  de  col·laborar  amb els 
jutjats?

6. Obres a l’antiga panificadora. La construció d’habitatges ha suposat 
un problema per al moviment de persones. Quan es preveu que es tornarà a 
la normalitat? Es pot fer alguna actuació més per a alleugerir les dificultats 
que  hi  ha  en  anar  a  peu?  Pot  confirmar  el  govern  que  l’empresa 
constructora paga l’Ocupació de Via Pública ?

7. Sense enllumenat públic. Fa dies que la zona propera als apartaments 
Catalunya (Riera, Pompeu Fabra, Av. Europa) no té enllumenat públic als 
carrers. Quan es pensa resoldre aquest problema?

8.  Quines  actuacions  s’estan  fent  a  les  instal·lacions  esportives  i 
municipals  que ho necessitin,  per  afrontar  la  situació  d’emergència de 
sequera? S’ha fet algun pla específic per a regular el consum d’aigua en 
aquestes instal·lacions?

9. Fa més de dos mesos que el Tècnic auxiliar d’esports està de baixa. Es 
farà la substitució per baixa?
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